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Baiba – Sveiki, pievienojos šim jautāj

Sveiki, pievienojos šim jautājumam, un pie reizes, cik ilgs laiks nepieciešams, lai izveidotu
gājēju pāreju?
Kāpēc pie luterāņu baznīcas ir pietura skola, bet nav gājēju pārejas?
Ja atbildīgās valsts institūcijas gājēju pārejas projekta izveidi pie Pēterupes baznīcas
apstiprinās, to plānots izbūvēt 2019.gadā. – Lūgums precizēt, kura ir atbildīgā valsts
institūcija?


